
Protokoll	och	minnesanteckningar	Kosternämnden,	nr	107	

3	oktober	2016	

Närvarande:	Svante	Nilsson,	Göran	Larsson,	Anders	Tysklind,	Göran	Lyth,	Maria	Wogenius,	Helena	
von	Bothmer	

Val	av	sekreterare	och	justeringsman	

Helena	von	Bothmer	väljs	till	sekreterare	

Svante	Nilsson	väljs	till	justeringskvinna	

Dagordning	fastställs	

Genomgång	av	föregående	protokoll	nr	106	från	den	11	september	

Bostadsfrågan	ligger	numera	på	KSHF:s	agenda.	Förslag	från	mötet	att	KSHF	bjuder	in	ordförande	för	
Strömstadsbyggen	för	att	fortsätta	diskussionerna.	Till	ett	sånt	möte	bjuds	även	Kosternämnden	in.		

Samordning	av	omsorgsresurserna	på	Koster	

Se	protokoll	från	KN	106.	Ima	Andersson	har	tackat	nej	till	förfrågan	att	ingå	i	samordningsgrupp.	
Maria	ska	tillfråga	Jane	F	Karlsson.	Göran	Lyth	tillfrågar	Trine	Lyth	on	hon	kan	vara	med	som	
resursperson	då	hon	är	sjuksköterka.		Målet	borde	vara	att	koordinera	ansvarsområden	inom	
omsorg;	hemsjukvård;	räddningstjänsten;	brandväsen		

Rapport	från	VA-	projektet.	

Hänvisas	till	Kostervatten.com	där	finns	handlingsplan	från	Christian	Pleijel.		

Rapport	från	Kosterbadenprojektet	

Projektet	nedlagt	pga	överklaganden	från	grannar.		

Information	från	Samhällsföreningen,	Företagarföreningen,	Kosterstiftelsen	och	Fossilfritt	Koster	

inget	

Inkomna	skrivelser	och	övriga	kontakter		

Övrigt	

• KN	ska	ansöka	om	att	bli	remissinstans	för	detaljplanefrågor.		
• Vi	beslutar	att	arbeta	vidare	med	FÖP	frågan	och	de	idéer	vi	fick	av	Ulla	Herlitz	när	

vattenfrågan	avslutas	
• Klagomål	från	allmänheten	om	trakasserier	i	Kyrkosund.	En	diskussion	om	vad	KN	kan	göra.	

Beslut	att	bemöta	frågan	och	jobba	med	den	genom	att	bjuda	in	till	diskussion	med	berörd	
part.		

• Ima	Andersson	och	Claes	Johansson	har	avsagt	sig	sitt	uppdrag	i	kosternämnden.	Göran	Lyth	
kontaktar	de	två	som	står	närmast	på	tur	för	att	ersätta	Claes	Joahnsson.	

• Nästa	KN	möte	2016-11-07	på	Naturum	

	

Helena	von	Bothmer	


